
Kokouksessa saadut selostukset

Rakennuttajapäällikkö Juha Vuorenmaa selosti esityslistan asiaa ”Vantaan kaupungin vastaus 
eduskunnan apulaisoikeusasiamiehen selvitys- ja lausuntopyyntöön Kanniston koulua koskien”. Paikalla
vastaamassa kysymyksiin olivat myös talous- ja hallintojohtaja Eila Tanninen sekä perusopetuksen 
johtaja Ilkka Kalo.

Kaupunkisuunnittelujohtaja Tarja Laine selosti esityslistan asiaa ”Asemakaava ja asemakaavan muutos 
230800 sekä tonttijako, 23 Kivistö / Kivistön kaupunkikeskus 1”. Lisäksi projektijohtaja Gilbert Koskela 
selosti esityslistalla olevia Kivistön kaupunkikeskukseen liittyviä sopimuksia.
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Päätös:
Merkittiin tiedoksi saadut selostukset.


